
Debatten van de 
provincieraadszitting 

1 juli 2005 

 

      
      
Griffie 



 DEBATTEN 

Provincieraad van 1 juli 2005 1 

OPENBARE ZITTING 

De heer voorzitter 

Het gaat vandaag essentieel over de voortzetting van de vorige vergadering.  

Zoals ik al aan het ontbijt zei, valt door onvoorziene omstandigheden het bedrijfsbezoek aan Sunco weg. 
Het bedrijf heeft zich uitvoerig verontschuldigd daarvoor per e-mail. 
Het wegvallen van het bedrijfsbezoek heeft 3 gevolgen: 
- diegenen onder ons die vooral geïnteresseerd zijn in de economisch-sociale belangrijkheid van zo een 

bedrijfsbezoek, zullen terecht ontgoocheld zijn. Dat zijn wij dus ongeveer allemaal; 
- we zullen een beetje meer tijd hebben en het wat rustiger aan kunnen doen; 
- we zullen wat meer aandacht kunnen besteden aan het bezoek aan de kleine, maar belangrijke stad in 

Oost-Vlaanderen, Ninove. Er zal iets meer aandacht gaan naar de precieze stedelijke 
bestuursproblematieken, beleidsproblematieken, enz. terwijl we ook wat rustiger over de site van de 
oude abdij zullen kunnen wandelen. Er is niet veel meer van over natuurlijk, alleen de kerk is nog intact. 

Het bureau van maandag 4 juli gaat door om 18 uur. Ik heb gepolst bij de bureauleden en er is een lichte 
meerderheid die het bureau wil laten doorgaan. We kunnen eens een paar problemen bekijken en er is 
een agenda, uiteraard.  

Het bureau wordt dinsdagmiddag op uitnodiging verwacht bij gouverneur André Denys. Ik heb hem 
vanmorgen nog ontmoet en hij koppelt zijn hartelijkste verontschuldigingen aan zijn beste groeten voor de 
reis naar Ninove. Ik heb gezegd dat wij, en ook de deputatie, hem geen concurrentie willen aandoen met 
de tocht door Oost-Vlaanderen en dat we weten dat het dankzij de voorzitter van de deputatie en de 
gedeputeerden is dat de raad zich kan veroorloven deze mooie gewoonte om geregelde dienstreizen te 
maken, voort te zetten. Deze gewoonte is trouwens al onder mijn voorganger, Marc De Buck, begonnen.  

OPENBARE ZITTING 

PUNT 38 
DOMEIN PUYENBROECK WACHTEBEKE: GOEDKEURING VAN DE AANKOOP VAN TWEE TOERISTISCHE TREINTJES 

Stemming 

PUNT 39 
ECONOMIE: EUROPEES LEADER PLUS-PROGRAMMA: PROJECT “DUURZAME LANDBOUWBEDRIJFSVOERING IN HET 
MEETJESLAND” VAN DE PROVINCIALE LANDBOUWKAMER: PRINCIPIEEL AKKOORD MET DE COFINANCIERING 

Stemming 

PUNT 41 
PI HEYNSDAELE RONSE: GOEDKEURING VAN HET ONTWERP VOOR DE VERNIEUWING VAN DE BEGLAZING VAN DE 
KAPEL EN VAN HET VEILIGHEIDS- EN GEZONDHEIDSPLAN 

De heer Veys 

Wij zullen dit dossier goedkeuren. Ik stel vast dat de toewijziging voor het ontwerp gebeurde in de zitting 
van de bestendige deputatie van 24 december 2004 voor een dossier dat men omschreef als 'twee kleine 
opdrachten van dringende aard'. Wij zijn zes maanden later en nu pas gaat men over tot de openbare 
aanbesteding. Ik vraag mij af wat gebeurt met een omvangrijk en niet-dringend dossier. 
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De heer voorzitter 

Het dossier is in een vredelievende sfeer van kerstavond besproken, als ik het goed begrijp. 

De heer gedeputeerde Vercamer namens de heer gedeputeerde Verleyen 

Ik spreek namens de deputatie en namens collega Verleyen en ik denk dat het dossier zijn normale gang 
gegaan is. Men heeft dringend een ontwerper moeten aanduiden, die ontwerper heeft zijn werk gedaan 
en heeft het moeten opsplitsen in vier ontwerpen.  
Ge moogt niet vergeten dat het voor de aanbesteding niet zo simpel is. Wij moeten een verdeling maken 
van de kredieten tussen enerzijds de school en anderzijds het Medisch Pedagogisch Instituut, want die 
hebben een verschillend btw-percentage en dat moet toch een beetje serieus zijn. Dus ge moet dat 
allemaal verwerken in een ontwerp. Het was dringend, het is hier binnen de zes maanden, het had ook in 
mei al naar de raad kunnen komen. Het is zijn normale gang gegaan en ik neem aan, Collega, dat ge 
inhoudelijk geen probleem hebt, want ge gaat het goedkeuren. 

Stemming 

PUNT 48 
ONDERWIJS: PSBLO MEETJESLAND: SCHOLENGEMEENSCHAP BASISONDERWIJS: VERLENGING M.I.V. 
1 SEPTEMBER 2005 

Stemming 

De heer voorzitter 

De openbare zitting is afgewerkt. Ik dank de leden voor hun aanwezigheid op dit vroege uur.  
Voor de dienstreis wordt het register getekend en er wordt presentiegeld voor die dienstreis toegekend. Ik 
wil de leden waarschuwen dat, er één zitpenning is voor de twee activiteiten. U weet dat natuurlijk 
allemaal, niemand vraagt het ook en ik bedoel het eigenlijk alleen maar als een soort ironische, 
ochtendlijke opmerking. Diegenen die in de raad geweest zijn of alleen op de dienstreis zijn, hebben elk 
afzonderlijk het recht op een zitpenning mits ondertekening van het register. Zo is de geest van de 
beslissing van het bureau. Het zijn twee prestaties, maar wie de twee prestaties doet, de besten onder 
ons, dus wij allemaal, hebben slechts recht op één vergoeding, dat is nogal duidelijk.  
Deze overbodige en eigenlijk een beetje een rare mededeling, sluit de openbare zitting af.  
Wij zien elkaar terug voor de provincieraad van woensdag 14 september 2005 om 14 uur. 

BESLOTEN ZITTING 

EINDE VAN DE ZITTING 


